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WASHED, SANCTIFIED, JUSTIFIED 洁净，成圣，称义 

1 Corinthians 6:9-11“Do you not know that the unrighteous will not inherit the kingdom of God? Do not 

be deceived. Neither fornicators, nor idolaters, nor adulterers, nor homosexuals, nor sodomites, 10  nor 

thieves, nor covetous, nor drunkards, nor revilers, nor extortioners will inherit the kingdom of God.” 

11.“And such were some of you. But you were washed, but you were sanctified, but you were justified in 

the name of the Lord Jesus and by the Spirit of our God.”哥林多前书 6:9 你们岂不知、不义的人不能

承受 神的国么。不要自欺．无论是淫乱的、拜偶像的、奸淫的、作娈童的、亲男色的、 10. 偷

窃的、贪婪的、醉酒的、辱骂的、勒索的、都不能承受 神的国。 11. 你们中间也有人从前是这

样．但如今你们奉主耶稣基督的名、并借着我们 神的灵、已经洗净、成圣称义了。 

 

1. You Were WASHED你被洁净 

 Matthew 11:28, Jesus said, "Come to Me, allyou who labor and are heavy laden, and I will give you 

rest.”    

马太福音11:28 凡劳苦担重担的人、可以到我这里来、我就使你们得安息。 

The ‘heavy burden’, that’s called SIN. The rest is A CLEAN CONSCIENCE “重担”是指罪。”安息”

是指洁净内心心灵。 

 

2. You Were SANCTIFIED使你成圣 

John 17:16-17 “They are not of the world, just as I am not of the world. Sanctify them by Your truth…” 

约翰福音17:16 他们不属世界、正如我不属世界一样。 17 求你用真理使他们成圣．你的道就是

真理。 

Three Ways We See Sanctification: 成圣的三个阶段 

(a) POSITIONAL起步点 

(b) EXPERIENTIAL不断进步 

(c) COMPLETE OR ULTIMATE – GLORIFICATION 最终完成-神的荣耀  

I John 3:2 “Beloved, now we are children of God; and it has not yet been revealed what we shall be, but 

we know that when He is revealed, we shall be like Him, for we shall see Him as He is.”  

约翰一书 3:2 亲爱的弟兄阿、我们现在是神的儿女、将来如何、还未显明．但我们知道主若显现、

我们必要像他．因为必得见他的真体。 

 

3. You Were JUSTIFIED 使你称义 

The Dictionary defines Justified: to declare innocent or guiltless; absolve; acquit. 称义的定义是:宣布

或声明是无辜或无罪的;免除,无罪释放。 

Romans 5:1 “Therefore, having been justified by faith, we have peace with God through our Lord Jesus 

Christ,”罗马书 5:1 我们既因信称义、就借着我们的主耶稣基督、得与神相和。 

Romans 5:11 “And not only that, but we also rejoice in God through our Lord Jesus Christ, through 

whom we have now received the reconciliation.”罗马书 5:11 不但如此、我们既借着我主耶稣基督、

得与 神和好、也就借着他、以神为乐。 


